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دیدگــــــاه
رابطهموفقیتوسرمایهگذاریتیمها

با توجه به پیش بینی هایی که در ابتدای فصل داشتیم تا 
اینجا نتایج تقریبا مطابق انتظار رقم خورده است. تیم هایی 
که سرمایه گذاری مناسبی داشتند و بازیکنان مدنظرشان را 
جذب کردند اگر ثبات هم نداشتند و دچار تغییرات شدند در 
وضعیت مناسب تری قرار دارند. موفقیت رابطه مستقیمی با 
میزان سرمایه گذاری دارد و این سرمایه گذاری معنوی یا مادی 
باشد به تیم هدف می دهد و احتمال موفقیت را بالاتر می برد. 
در مورد تقابل پرسپولیس با ذوب آهن باید بگویم ذوب آهن که 
از تیم های با سازماندهی، ساختار و برنامه ریزی مناسب است 
در چند سال اخیر نتوانسته سرمایه گذاری همیشگی را داشته 
باشد. با وجود سابقه نایب قهرمانی لیگ برتر و فتح جام حذفی 
به خاطر رعایت نکردن برخی اصول دچار مشکل شده و حضور 
مهدی تارتار توقع را بالا برده است ولی کماکان باید فرصت داد 
تا سبزپوشان اصفهان شرایط بهتری پیدا کنند. برتری مقابل 
پرسپولیس می تواند این تیم را از لحاظ روانی در وضعیت 
مناسبی قرار دهد چون قهرمان شدن در 5 دوره اخیر لیگ برتر 
انگیزه مضاعفی به بازیکنان این تیم خواهد داد. پرسپولیس 
در این فصل چند بازیکن کلیدی خود را از دست داده ولی 
آهسته آهسته شرایط بهتری پیدا می کند. البته لیگ برتر ایران 
که از بازیکنان خوب تخلیه شده جذب بازیکنان طرازاول سخت 
شده است. حضور لژیونرها در لیگ های مختلف کار را برای 
تیم های مطرح دشوار کرده چون مهره های باکیفیت عالی کمتر 
پیدا می شوند و شاید به اندازه دو دست هم بازیکن با قابلیت بالا 
نداریم. با این حال پرسپولیس در دیدار با ذوب آهن برای آنکه در 
کورس قهرمانی باشد به چیزی جز کسب ۳ امتیاز فکر نخواهد 
کرد. استقلال با پدیده دیدار خواهد داشت. بازی های پدیده در 
ورزشگاه فوق العاده امام رضا)ع( برگزار نمی شود، سرمایه ای 
ملی در مشهد مورد بهره برداری قرار نمی گیرد و کار قشنگی 
نیست که ورزشگاه خوبی چون امام رضا)ع( مورد استفاده 
بهره برداری قرار نمی گیرد. در دیدار پدیده و استقلال شانس 
برتری آبی پوشان بسیار بالاتر است. استقلال با توجه به نفراتی 
دارد می تواند از سطح همه تیم ها بگذرد ولی به شرطی که به 
لحاظ فکری و فیزیکی و آماده باشد و با سازماندهی لازم برای 
هر مسابقه وارد زمین شود. پدیده سرمایه گذاری خوبی انجام 
نداده و برای اینکه ثابت کند قابلیت ماندن را در لیگ برتر دارد با 
تمام توان بازی خواهد کرد. وضعیت امروز پدیده به خاطر همان 
شرایطی است که به خاطر سرمایه گذاری ضعیف در ابتدای فصل 
دچارش شده است. این تیم آنچه کاشته را امروز برداشت کند. 
در این هفته سپاهان میزبان پیکان است. سپاهان یک تیم هم 
روی نیمکت دارد و باشگاه منظم و نمونه ای است. مشکل این 
تیم نوسان است و کادرفنی باید با مهار این نوسان هنر خود در 
هدایت تیم را نشان دهد. اگر سپاهان نتواند نتیجه بگیرد به خاطر 
ضعف کار فنی است که به اعتقاد من به مرور رفع می شود. 
گل گهر سیرجان را کماکان یکی از بخت های قهرمانی می بینم و 
امکان بازگشت امتیازهای انضباطی کسر شده از این تیم توسط 
کمیته استیناف وجود دارد. مس رفسنجان هم سازمان مند است 
و کادرفنی خوبی را در اختیار دارد ولی تیم های فولادخوزستان 
و آلومینیوم اراک نوسان زیادی پیدا خواهند کرد. این دو تیم 
شرایطی جدا از پنج مدعی دیگر دارند و شاید با گذشت زمان 
کیفیت بهتری پیدا کنند ولی در حال حاضر سپاهان، استقلال، 
 پرسپولیس، گل گهر سیرجان و مس رفسنجان مدعیان اصلی 

هستند. 

در هفته یازدهم لیگ برتر تیم های استقلال 
و پدیده مقابل هم قرار می گیرند. سیدمهدی 
سیدصالحی مدیر تیم فوتبال شهرپدیده در 

این خصوص صحبت کرد. 
 تیم پدیده در این فصل نتایج خوبی 

نگرفته است!
 تمام تیم هایی که برابر پدیده بازی کردند، 
اقرار داشتند که جایگاه پدیده در انتهای جدول 
رده بندی لیگ برتر فوتبال نیست. امیدوارم 
بدشانسی در بازی با استقلال دست از سر ما 

بردارد و برنده شویم. 
 درباره بازی با تیم استقلال چه نظری 

دارید؟
 فرهاد مجیدی تیم خوبی درست کرده است. 
با وجود اینکه بازیکنان باتجربه این تیم جدا 
شدند، اما بازیکنان جدید جایگاه خود را در 
این تیم پیدا کردند. البته بازیکنان ما هم سعی 

می کنند با تمام وجود بازی کنند. 
 درباره پیروزی برابر تیم استقلال 

ملاثانی در جام حذفی توضیح می دهید؟
 این مسابقات جام شگفتی هاست. همچنین 
تیم های دسته پایین برابر تیم های لیگ برتری 
انگیزه زیادی دارند. تاکتیک تیم استقلال 
ملاثانی این بود که فشار بر روی بازیکنان ما 
بیاورد و از طریق ضدحملات موقعیت سازی 
کند. البته روز خوب دروازه بان استقلال ملاثانی 
هم بود که توپ های مهاجمان ما را به خوبی دفع 
کرد. علاوه بر این، سیدعباسی تغییراتی در 

ترکیب تیم داده بود.
مربی  »کوزین«،  شکایت  درباره   
ایتالیایی و احتمال کسر ۶ امتیاز از تیم 

پدیده توضیح می دهید؟
 اعضای هیات مدیره و مدیرعامل باشگاه 
وضعیت کوزین را بررسی می کنند و بعد از آن 
تصمیم نهایی را می گیرند. همچنین توافق بین 
طرفین صورت گرفت که پنجره پدیده باز شد. 

گفتوگو

فارس: محمدرضا اخباری که به دلیل مصدومیت در بازی 
با فولاد در چهار دیدار اخیر تیم تراکتور غایب بوده است، به 
تمرینات این تیم اضافه شد. البته حضور کاپیتان  تراکتور در 
بازی با هوادار از هفته یازدهم لیگ برتر به تصمیم کادرفنی 
این تیم بازمی گردد. همچنین آلین دینکا، مربی دروازه بانان 
تراکتور برای شرکت در کلاس های مربیگری سه روز مرخصی 
گرفته و با هماهنگی باشگاه، در غیاب وی، تمرینات دروازه بانان 
تراکتور زیرنظر »امیر احمدی« مربی دروازه بانان تیم امید این 
باشگاه پیگیری می شود. شاگردان سولدو جمعه در ورزشگاه 

انقلاب کرج مهمان هوادار هستند. 

فوتبــالداخلــی

بایرن مونیخ می گوید  فوتبال  تیم  لهستانی  ستاره   
تحت تاثیر صبحت های فوق ستاره پاری سن ژرمن در مراسم 
اخیر توپ طلا قرار گرفته است. لیونل مسی ۳4 ساله در حالی 
با کسب 61۳ امتیاز به عنوان بهترین فوتبالیست سال 2021 
معرفی شد که لواندوفسکی ۳۳ ساله با 580 امتیاز رتبه دوم 
را به خود اختصاص داد. فوق ستاره آرژانتینی پاری سن ژرمن 
پس از کسب هفتمین توپ طلایش در مراسمی که در پاریس 
برگزار شد، گفته بود: »می خواهم به روبرت لواندوفسکی اشاره 
کنم، رقابت با تو باعث افتخار بود. همه می دانند و ما قبول 
داریم که تو برنده سال گذشته توپ طلا بودی. فکر می کنم 
فرانس فوتبال باید توپ طلای 2020 را به تو اهدا کند، تو 
شایسته آن هستی و باید آن )توپ طلای سال گذشته( را در 
خانه داشته باشی.« لواندوفسکی افزود: حرف های مسی درباره 
توپ طلا من را واقعا تحت تاثیر قرار داد. حرف هایی که مسی 
زد، حرف های پوچی نبود و یکی از زیباترین لحظات دوران 
حرفه ای ام همین بود. من با لیونل تنها چند کلمه رودررو 

صحبت کردم، چون زبان اسپانیایی من به اندازه 
کافی خوب نیست. من به زبان انگلیسی صحبت 
کردم و کیلیان امباپه صحبت های من را برای 

لئو ترجمه کرد. شب فوق العاده ای بود. این 
مهاجم ۳۳ ساله فصل -20 2019 موفق 
شد در 47 بازی 55 گل برای بایرن 
به ثمر برساند و فصل گذشته هم در 
40 بازی 48 گل زده به نام خودش به 

ثبت رساند. پاسکال فره سردبیر نشریه 
»فرانس فوتبال« احتمال اعطای توپ 
طلای 2020 به روبرت لواندوفسکی را 
رد نکرد، مراسمی که سال گذشته به دلیل 

شیوع کرونا برگزار نشد. 
 

بیــنالمــلل

هومنافاضلی
کارشناس فوتبال 

ماجرای پرسروصدای پرونده مهاجم گابنی گل گهر و حکم 
پر حرف وحدیثی که کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
صادر کرد در روزهای اخیر سوژه اصلی فوتبال ایران است 
و واکنش های مختلفی را به همراه داشته است ولی به جز 
افرادی که به نوعی به تیم های ذی نفع در این حکم وابسته 
هستند اکثر اهالی فوتبال و کارشناسان فنی و حقوقی این 
حکم که به واسطه آن نتیجه ۳ دیدار مهم لیگ برتر تغییر 
کرده است را نادرست و برصلاح روح فوتبال می دانند و به 
آن انتقاد دارند. مجید جلالی، در خصوص حکم صادرشده 

از سوی کمیته انضباطی مبنی بر ۳ بر صفر اعلام شدن ۳ 
دیدار گل گهر مقابل سپاهان، استقلال و پیکان که به واسطه 
حضور مهاجم گابنی در ترکیب تیم سیرجانی صادر شده؛ 
اظهارداشت: به نظر من این حکم درست نیست و امیدوارم 
در کمیته استیناف آن را برگردانند و تصمیم دیگری بگیرند. 
من به عنوان یک فوتبالی امیدوارم این حکم برگردد چرا که 
تصمیم درستی از سوی کمیته انضباطی از نظر من گرفته 
نشده است. وی افزود: اینکه قوانین چه می گوید یک بحث 
است ولی ما باید توجه کنیم که نقش فدراسیون فوتبال 

و مسئولان آن در این ماجرا چه بوده است. مگر مسئولان 
فدراسیون می توانند خودشان را در این ماجرا مبرا کنند. 
فدراسیون هم در پرونده »گل گهر« مقصر است. باشگاه 
گل گهر این بازیکن را جذب کرده ولی مگر آنها می توانند 
مستقیما با فیفا یا فدراسیون های مختلف در تماس باشند؟ 
کارشناس فوتبال در پایان خاطرنشان کرد: من با اینکه این 
حکم باعث به هم ریختن جدول شده و مسائلی از این دست 
که عنوان می شود کاری ندارم صحبت من این است که 
فدراسیون هم باید قصور خودش را در این پرونده و مشکل 
ایجاد شده بپذیرد و به سهم خودش در این پرونده در احکامی 
که صادر می شود توجه کند. من به شخصه امیدوارم کمیته 
استیناف این حکم را برگرداند و برخورد دیگری با مشکل 

ایجاد شده داشته باشد.

 مجید جلالی: 

فدراسیون هم در پرونده »گل گهر« مقصر است

آرمان ملی: بیش از 2 سال از پناهندگی 
تیم ملی  سابق  جودوکار  ملایی«  »سعید 
کشورمان می گذرد و در این مدت حاشیه هایی 
برای »زارعیان«، سرمربی اسبق تیم ملی رخ 
داده است. وی حالا به دلیل مصاحبه علیه 
فدراسیون با محرومیتی سنگین مواجه شده 

است. 
 شروع ماجرا 

شهریورماه سال 1۳98 مجید زارعیان، 
سرمربی تیم ملی جودو با اشاره به اتفاقاتی که 
پیرامون سعید ملایی در مسابقات جهانی جودو 
رخ داده است، گفت: جو سنگینی بر مسابقات 
روز چهارشنبه حکمفرما بود. از مبارزه سوم به 
بعد نیروهای امنیتی کنار ملایی حضور داشتند 
و اجازه نمی دادند حتی من کنار ورزشکارم در 
سالن تمرین حضور داشته باشم که همین 
جریان تاثیر منفی زیادی داشت. وی ادامه 
داد: تمام این جریانات از قبل طراحی شده 
بود تا ملایی با رقیب رژیم اشغالگرقدس مبارزه 
کند. آنها اهداف سیاسی را دنبال می کردند 
که شکست ملایی به بلژیک که با تمام وجود 
مبارزه کرد و به زعم کارشناسان تمام تلاشش 
را برای کسب پیروزی به کار گرفت، همه این 
نقشه ها را بر باد داد. حتی برخلاف قانون جدول 
را تغییر دادند. طبق قانون هیچگاه جدول 
مسابقات قهرمانی جهان تغییر نمی کند. طبق 
جدول، مسابقه رژیم صهیونیستی بعد از مبارزه 
ملایی بود اما جدول را طوری جابه جا کردند که 
مبارزه ورزشکار رژیم صهیونیستی با جودوکار 
مصری و رقابت ملایی جابه جا شود که خلاف 

قانون بود. 
 2 سال بعد! 

مجید زارعیان آبانماه سال 1400 درباره 
حکم منع تعقیب و ممنوع الخروجی از سوی 
فدراسیون جودو گفت: من به مدت دو سال 
بعداز اتفاقی که در مسابقات جهانی جودو 
2019 رخ داد به خاطر ورزش ایران و رشته 
جودو سکوت کردم چون اتفاقاتی که افتاد ابعاد 
مختلفی داشت و نخواستم رشته جودو آسیب 
ببیند. در این مسابقات به عنوان سرپرست و 
سرمربی با یک ورزشکار اعزام شدم که قرار 

بود با دو ورزشکار اعزام شوم که اجازه آمدن 
بریمانلو از سوی رئیس فدراسیون صادر نشد و 
من با سعید ملایی به این مسابقات اعزام شدم 
که تا روز مسابقه هیچ اتفاق خاصی پیش نیامد 
و دائما رئیس فدراسیون با من و وحید سرلک در 
ارتباط بود که وحید سرلک پیامک های ایشان 
را به  من نشان می داد. و در روز مسابقه اتفاقاتی 
افتاد که مسئولان در جریان کامل قرار دارند. 
بعداز آمدن من به ایران، رسانه های مختلف 
به من زنگ زدند تا صحبت کنم. اما به خاطر 
شرایط آن زمان با هیچ رسانه ای صحبت نکردم 
اما رئیس فدراسیون گفت به دستور کمیته 
المپیک شما باید با برنامه خبر20و۳0 مصاحبه 
تلویزیونی انجام دهید که بعدها متوجه شدم 
که این کار به درخواست کمیته ملی المپیک 
نبوده است و ایشان از خودش بیان کرده و 
بازگوکردن بعضی مسائل در این مصاحبه باعث 
تحریک ورزشکار شد. وی ادامه داد: متاسفانه 
کسانی که به دنبال حذف سعید ملایی و نیامدن 
مدال المپیک او به ایران بودند، برای احیای 
خودشان و ماندگاری جایگاه شان و تامین 
منافع شان و هدررفتن زحمات مربیان، موفق 
عمل کردند. در نهایت این اتفاقات منجر به 
تعلیق جودو ایران شد، از همان ابتدا ایشان 
به دنبال کسانی می گشت که آنها را مقصر جلوه 
دهد. از همان ابتدا مخالف شکایت به دادگاه 
CAS بودم و به نظرم با دیپلماسی می توانستیم 

این موضوع را برطرف کنیم. مسائل حاشیه ای و 
بی تدبیری مدیریت فدراسیون جودو باعث شد 
این مشکلات برای جودوی ایران رقم بخورد. 
مگر سعید ملایی دفعه اول بود که به مسابقه 
اعزام می شد؟ چرا در گذشته با چنین مسائلی 
روبه رو نبودیم؟ این نشان می دهد که ضعف و 
بی تدبیری مدیریت فدراسیون جودو بوده که 
نتوانسته این موضوع را حل کند. پرونده جودو 
ایران نباید به دادگاه CAS کشیده می شد 
قبل از دادگاه هم مصاحبه های زیادی از سوی 
اشخاص مختلف بر علیه رئیس فدراسیون 
جهانی صورت گرفت و ایشان از این موضوع 
اطلاع داشت و این کار در روند دادگاه تاثیر 
داشت. در دادگاه رئیس فدراسیون با رئیس 
فدراسیون جهانی صحبت کرد که قابل بیان 
نیست. من 41 سال است که در رشته جودو 
فعالیت می کنم و با 6 رئیس فدراسیون همکاری 
داشتم چه در قهرمانی و چه در زمان مربیگری، 
این مسائل و شکایت کردن، چرا در گذشته 
اتفاق نیفتاده است؟ اینجانب حق خود می دانم 
که از ایشان به اتهام تهمتی که به بنده زده 
اعاده حیثیت کنم. رئیس فدراسیون همیشه 
برای فرار به جلو دائما به دنبال مقصر می گردد 
و افراد را متهم می کند تا ضعف مدیریتی خود 
را پوشش دهد. من دکترای تربیت بدنی دارم و 
به عنوان کارشناس در وزارت ورزش وجوانان 
مشغول به کار هستم و 25 سال هم سابقه 

مربیگری دارم. اولین کسی بودم که مدال 
جودوی ایران را به دست آوردم، چرا باید با 
چنین کارنامه ای به دنبال تعلیق جودو باشم؟ 
از محرومیت چه سودی نصیب من می شد؟ 
متاسفانه به قدری فضا را متشنج کرده بودند که 
حتی شایعه فرار من از کشور را هم بر سر زبان ها 
انداخته بودند. آنها می خواستند با این کارها مرا 
محو و به دنبال مقصر می گشتند که کسی بهتر 
از »زارعیان« پیدا نکردند تا او را قربانی کنند. 
من 41 سال است که برای ورزش ایران زحمت 
کشیدم و افتخارات بسیار زیادی کسب کردم. 
اگر امروز سعید ملایی از ایران رفته و ورزش 
ما یک اسطوره را از دست داده، تمامی اینها 
به خاطر بی تدبیری ها و ضعف مدیریت در رأس 

فدراسیون جودو ایران بوده است. 
 رأی 

کمیته انضباطی فدراسیون جودو در تاریخ 
20 آذر جلسه خود را برای رسیدگی به تخلف 
مجید زارعیان سرمربی سابق تیم ملی به دلیل 
مصاحبه علیه رئیس فدراسیون برگزار کرد. 
در این جلسه که در غیاب زارعیان برگزار 
شد، مسئولان کمیته انضباطی، دبیر، بازرس 
و حراست فدراسیون جودو به بررسی اتهام 
سرمربی تیم ملی پرداختند و در نهایت دیروز 
)چهارشنبه( رأی به محرومیت 4 ساله مجید 
زارعیان و تنزل درجه وی دادند. رأی سنگین 
کمیته انضباطی فدراسیون جودو درباره مجید 
زارعیان که به امضای آرش میراسماعیلی 
رئیس فدراسیون جودو صادر شده، به شرح 
زیر است: کمیته انضباطی با توجه به انطباق 
عملکرد آقای مجید زارعیان 1، 2، ۳، 5، 6 ماده 
12 آیین نامه انضباطی فدراسیون و عدم حضور 
و دفاع موثر از سوی ایشان به استناد بنده های 
ماده 25 آیین نامه انضباطی فدراسیون جودو، 
آقای مجید زارعیان به محرومیت از شرکت و 
حضور در مسابقات یا سایر فعالیت های رسمی 
جودو به مدت 4 سال و تنزیل حکم مربیگری و 
»دان« به میزان یک درجه محکوم می نماید. 
رأی صادره ظرف 20 روز کاری از تاریخ ابلاغ 
قابل تجدیدنظرخواهی در کمیته انضباطی 

فدراسیون است. 

حاشیه های پناهندگی »ملایی« ادامه دارد

حکمعجیبکمیتهانضباطی»جودو«علیهسرمربیسابقتیمملی!

کاراتهکارانبا۳۹مدال
قهرمانآسیاشد

ایسنا: در جریان رقابت های روز پایانی 
کاراته قهرمانی آسیا 2021 در قزاقستان 
ذبیح ا... پورشیب نماینده وزن -84 کیلوگرم 
ایران به مدال طلا رسید و علی مسکینی در 
-60 ، صالح اباذری در سنگین وزن و مبینا 
حیدری در وزن -68 کیلوگرم با شکست 
مقابل رقبای شان در دیدار نهایی، به مدال 
نقره رسیدند. در فینال وزن -84 کیلوگرم، 
ذبیح ا... پورشیب مقابل ریکیتو شیمادا از ژاپن 
با نتیجه 4 بر ۳ پیروز شد و بر سکوی نخست 
آسیا ایستاد. در فینال وزن -60 کیلوگرم، علی 
مسکینی مقابل عبدا... حمد از اردن با نتیجه 
2 بر یک مغلوب شد و به مدال نقره بسنده 
کرد. اما در فینال وزن +84 کیلوگرم، صالح  
اباذری نیز با قبول شکست 4 بر صفر برابر طارق 
حمدی از عربستان )نایب قهرمان المپیک 
توکیو( به مدال نقره رسید. -68 کیلوگرم 
ایران در دیدار فینال با نتیجه 9 بر 2 مغلوب 
کایو سامویا از ژاپن شد و به مدال نقره رسید. 
حیدری پیش از این در رده سنی امید، مدال 
طلای مسابقات را به دست آورده بود. در پایان 
رقابت ها ایران با ۳9 مدال مجموع شامل 14 
طلا، 10 نقره و 15 برنز بر سکوی نخست 

آسیا ایستاد. 

خارجازمستطیلسبز

8باشگاهژاپنبهدنبالامضای
قراردادبا»میورا«

»کازیوشی میورا« خبر داد 8 باشگاه 
او  با  قرارداد  امضای  خواستار  ژاپنی 
هستند. کازویوشی میورا 54 ساله در تیم 
یوکوهاما ژاپن در لیگ برتر این کشور بازی 
می کند. این فوتبالیست افسانه ای ژاپن، 
ینکه 54 سال سن دارد، قصد  با وجود ا
پایان دادن دوران بازی خود را ندارد. میورا 
که در کشورش با نام کینگ.کازو شناخته 
می شود، گفت که 8 باشگاه ژاپنی برای 
فصل آینده درخواست امضای قرارداد با 
او را دارند. او بعداز امضای قرارداد دیگر 
با »یوکوهاما« گفت: سال گذشته، جهان 
وضعیت  در  کرونا  همه گیری  به دلیل 
دشواری قرار داشت اما به لطف بسیاری 
از مردم ما می توانیم دوباره فوتبال بازی 
کنیم. برای من، فصل گذشته بهترین فصل 
نبود و از آن راضی نیستم اما آرزوها و علاقه 
من به فوتبال در حال رشد است. من هر 
روز سخت کار می کنم تا مسابقات بیشتری 
برگزار کنم و در پیروزی های تیم سهیم 
باشم. این بازیکن ژاپنی در سال 199۳ 
به عنوان بهترین بازیکن قاره آسیا انتخاب 
شد. او 89 بار پیراهن تیم ملی ژاپن را برتن 
کرد که آخرین بازی ملی او به تاریخ 6 ژوئن 
2000 برمی گردد. کازویوشی میورا در 
بازی های ملی اش 55 گل به ثمر رسانده 
است. کازویوشی در پنج دهه مختلف - از 
دهه 80 تا 2020 – به صورت حرفه ای بازی 
کرد و چهار سال پیش رکورد استنلی.

متیوز را به عنوان قدیمی ترین گلزن تاریخ 
شکست. 

خـــبر

سیدمهدی سیدصالحی: 
پدیدهباتمام

وجودمقابلاستقلال
بازیمیکند!

سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان گفت: پیش از من، تعداد 
زیادی از مربیان مشهور هدایت تیم ملی را به عهده داشته اند، 
بنابراین انتظارات این است که من هم به سطح آنها برسم. در 

ادامه دراگان اسکوچیچ پاسخگوی سوالات بود:
 شور هیجان فوتبال در ایران را چطور توصیف 

می کنید؟ 
سخت است که بتوانیم توصیف کنیم فوتبال برای ایرانیان به 
چه معناست اما یک شور و هیجان بسیار بزرگ و یک عشق تمام 
عیار برای این بازی در بین ایرانیان وجود دارد. فوتبال در ایران 
عشق خالص است. توصیف آن سخت است. فوتبال چیزی است 
که ایرانی ها واقعا عاشق آن هستند. نمی دانم پاسخ این سوال 
را چگونه بدهم. ایرانی ها صبح که از خواب بیدار می شوند، به 
فوتبال فکر می کنند و شب هم با فکر فوتبال به خواب می روند. 
این را می توانید از واکنش های آنها در شبکه های اجتماعی و 
اینکه چگونه فوتبال را دنبال می کنند، ببینید. این را می توانید 
از استادیوم های مملو از تماشاگر بفهمید. فوتبال همه چیز 

ایرانی هاست. 
 بعداز پیروزی مقابل بحرین در »منامه« که اولین 
پیروزی تاریخ ایران در خاک بحرین بود، هنوز باید برای 
صعود به مرحله پایانی عراق را هم شکست می دادید، 
تیمی که ایران یکدهه نتوانسته بود شکستش بدهد. 
از دو پیروزی مقابل بحرین و عراق که هر دو بازی هایی 
بودند که حتما باید در آن پیروز می شدید، کدام بازی 

سخت تری بود؟
هر دو بازی به یک اندازه دشوار بودند و من تاکید 

داشتم بازیکنان تمام تمرکزشان را معطوف بازی 
کنند و این رقابت را کنار بگذارند. من فکر می کنم 
این کلید موفقیت و پیروزی های ما در بحرین 

بود. 
 شما یک رکورد منحصربه فرد در 
تاریخ فوتبال ایران دارید. 13 بازی، 12 
پیروزی و یک تساوی. 10 پیروزی پیاپی 
که هیچ مربی ای تا به حال به این مهم 
دست پیدا نکرده است. آیا هواداران 

رضایت  دارند؟
من فقط تمرکزم روی بازی بعدی است. 
به رکوردها فکر نمی کنم. برای من هر بازی 
یک بازی جدید است. فوتبال حافظه ندارد. 
به همین سادگی تمام تمرکزم روی بازی 
بعدی است و به رکوردها اهمیت نمی دهم. 

شکستن این رکوردها حس خوبی است. 
 در فاصله چهار بازی به پایان رقابت های 
انتخابی جام جهانی و صعود قریب الوقوع 

ایران به این رقابت ها، چه احساسی دارید؟
رساندن یک ملت بزرگ مثل ایران به جام جهانی، 
برای من خوشایندترین اتفاق و بهترین پاداش است.

به  ایران  صعود  درنظرگرفتن  با   
جام جهانی نظرتان در مورد چشم انداز 
صعود ایران فراتر از مرحله گروهی 

جام جهانی چیست؟ 
فکر می کنم ایران پتانسیل این را دارد از که 
از مرحله گروهی فراتر برود و تصور می کنم 
ما این توانایی را داریم که بهترین 
تیم آسیایی در این در تورنمنت 
حاضر  حال  در  ما  باشیم. 
برترین تیم آسیا در رنکینگ 
فیفا هستیم و فکر می کنم 
بازیکنان ما آنقدر خوب و 
باکیفیت هستند که بتوانند 
از مرحله گروهی رقابت های 

جام جهانی صعود کنند. 
 با تصور اینکه شما 
صعود  ایران  با  به زودی 
خود را به جام جهانی قطعی 
کرده اید، هدف شما پس از 

صعود چیست؟
من  بزرگ  آرزوی  و  هدف 
هرچه  موفقیت  و  به دست آوردن 
بیشتر با تیم ملی ایران است. این تنها چیزی 
است که اکنون به آن فکر می کنم و با هر بازی 
جدید، هدف من این خواهد بود که هواداران 
پرشور فوتبال در ایران را به جایگاهی که 

شایسته آن هستند برسانم. 

دراگان اسکوچیچ؛ سرمربی تیم ملی: 

ایران توان صعود از مرحله گروهی را دارد

   عملکرد
امین قاسمی نژاد با رزومه 11 گل و 3 پاس گل در فصل 
گذشته از پدیده راهی استقلال شد اما در 310 دقیقه ای 
که برای تیمش به میدان رفته، در امر گلزنی ناکام بوده 
است. وی با پیراهن استقلال روزجمعه باید مقابل تیم 

سابقش به میدان برود. 

  مجمعدرهتل
ازسوی مجمع هیات فوتبال  از رأی گیری  پس 
اصفهان اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال که 
شامل نایب رئیس اول، نایب رئیس بانوان؛ نماینده 
باشگاه ها استان انتخاب شدند. انتخابات در هتل و با 

حضور ۵0 نفر از اعضای مجمع انجام شد.

        بندکفش
بسیاری از هواداران تیم بارسا به این موضوع دقت 
کردند که »گاوی« بند کفش هایش باز است. بعضی به 
این نکته اشاره کردند که شاید نبستن بند کفش نوعی 
اعتقاد خرافی این بازیکن است اما ظاهرا وی گره زدن 

بند کفش را به خوبی نمی داند! 
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